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PROTOKOŁ Nr IX/2015  

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 29 czerwca 2015r. 

 

Pkt 1. 

Pan Przewodniczący otworzył dziewiąte w bieżącej kadencji obrady sesji Rady 

Miejskiej.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział 

bierze 14 radnych. 

W związku z powyższym, stwierdził guorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał na dzisiejszej sesji. 

Powitał radnych, Panią Burmistrz, Pana Zastępcę Burmistrza, dyrektorów jednostek, 

sołtysów, Przedstawiciela ZNP P. Piotrowską Urszulę oraz wszystkich przybyłych na 

dzisiejsze obrady. 

 

Pkt 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący RM zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś z radnych ma  jakieś uwagi 

bądź propozycje do otrzymanego projektu porządku obrad. 

   

Radni uwag nie wnosili,  Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad  sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII  sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej . 

6. Przyjęcie Oceny zasobów pomocy społecznej za  rok 2014 dla Gminy 

Stąporków 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 2014r. 

a) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii 

o sprawozdaniach z wykonania  budżetu za 2014r. wraz z informacją o stanie 

mienia jednostki samorządu terytorialnego, 

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z  wykonania budżetu za 2014r. 

c) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Stąporkowa, 

d) odczytanie uchwały Składu Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii 

o wniosku Komisji  Rewizyjnej dotyczącego udzielenia absolutorium za 2014r. 

e)  dyskusja 

f) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków 

z tytułu wykonania budżetu  Gminy Stąporków za 2014r.  

8.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

a)  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014r. Miejsko – Gminnego   

     Ośrodka Kultury i Sportu w Stąporkowie, 
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 - odczytanie protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w 

MGOKiS, 

b)zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014r.Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki    Zdrowotnej w Stąporkowie,   

-    odczytanie protokołu z kontroli Komisji Rewizyjnej przeprowadzonej w SP   

      ZOZ, 

c) sprzedaży nieruchomości położonej w Lutej stanowiącej własność Gminy   

    Stąporków, 

d) przedłużenia umowy użyczenia nieruchomości zabudowanej stanowiącej    

    własność Gminy Stąporków, 

e) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów na    

    dzierżawę, 

f) wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych przystanków  

    komunikacyjnych, 

g) wystąpienia Gminy Stąporków  ze Związku Międzygminnego p.n.   

    Staropolski Związek Gmin i Miast, 

h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację  

     zadania w zakresie transportu  zbiorowego i dróg publicznych 

i)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2015-

2026, 

j)  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2015r. 

9.    Informacja na temat prac związanych z komunalizacją. 

10.  Zapytania i interpelacje radnych. 

11.  Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

12.  Sprawy różne. 

13.  Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni nie wnosili uwag ani propozycji do otrzymanego porządku obrad. 

   

W głosowaniu jawnym porządek obrad dzisiejszej sesji został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Pkt 3.  Przyjęcie protokołu  z   VIII  Sesji 

 

 W głosowaniu jawnym  protokół został przyjęty przez radnych jednogłośnie 14 

głosami „za”. 

 

Pkt 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

 

Wiceprzewodniczący RM odczytał informację o działalności międzysesyjnej. 

( w załączeniu do protokołu) 

  

Pkt 5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej  

 

Pan Z-ca Burmistrza  odczytał informację o działalności międzysesyjnej.  

( w załączeniu do protokołu) 



 3 

Ponadto  Z-ca Burmistrza poinformował radnych o rozstrzygniętym przetargu na 

wywóz nieczystości z naszej gminy. Do przetargu przystąpiły dwie firmy tj. PGK 

Końskie i Tonsmeier Wschód Sp.zo.o. Radom. Wybrano firmę PGK Końskie, która 

złożyła znacznie niższą ofertę, ale firma Tonsmeier Radom złożyła protest  dot. 

wyboru oferenta, podnosząc, że firma która została wybrana nie posiada jednego z 

dokumentów specyfikacji tj. spełnienia europejskich norm zarządzania środowiskiem. 

Protest został przekazany do Pani mecenas celem wydania opinii prawnej. 

 

Pkt 6.  
Szanowni Radni otrzymali „ Ocenę zasobów pomocy społecznej za  rok 2014 dla 

Gminy Stąporków”, którą MGOPS zobligowany jest z mocy ustawy złożyć 

Radzie.  

Do przedłożonej oceny radni nie wnosili żadnych pytań ani uwag. 

Powyższy materiał Pan Przewodniczący  poddał pod głosowanie. 

 

W głosowaniu jawnym przy udziale 14 radnych, przy ustawowym składzie rady 

wynoszącym 15 radnych jednogłośnie 14 głosami „za”, została przyjęta „Ocena 

zasobów pomocy społecznej za rok 2014 dla Gminy Stąporków”.  
 

Pkt 7. 

W punkcie tym  mamy „Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Stąporków za 

2014r 

Pkt.7”a”  
Pani Skarbnik  Gminy oczytała Uchwałę Nr 34/I/2015 VIII Składu     

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 14.04.2015r. w 

sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta i Gminy Stąporków 

za 2014r. wraz z informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego, 

 

Pkt.7”b” 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z  wykonania budżetu za 2014r. 

W głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się została 

podjęta  Uchwała NR IX/48/2015 w powyższej sprawie. 

 

Pkt.7”c” 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Stąporkowa. 

 

Pkt.7”d” 

Wiceprzewodniczący RM odczytał Uchwałę Nr 59/I/2015 VIII Składu 

Orzekającego RIO w Kielcach w sprawie opinii o wniosku Komisji  Rewizyjnej 

dotyczącego udzielenia absolutorium za 2014r. 

 

Pkt.7”e”  
Radny Mazur Edward – powiedział, że w jego ocenie w tamtym roku  

popełniliśmy dużo błędów przy przeprowadzeniu  inwestycji. 
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Jako pierwszy błąd to wybudowanie fontanny a nie wybudowanie oświetlenia 

ulicznego w trakcie budowy dróg  ul. dr.Anki w Stąporkowie. 

Koszty prawie takie same - budowa fontanny wynosiła 250.000 zł a oświetlenia 

230.000 zł. 

W tym roku pod wykonanie oświetlenia ponownie trzeba  przekopywać i  kopać 

doły na nowo wybudowanej drodze. 

Drugi błąd -  był złożony wniosek do Urzędu Marszałkowskiego 

o dofinansowanie inwestycji  przebudowa wodociągu w Gosaniu. W m-cu 

wrześniu w ub.roku  ZGKiM w Stąporkowie otrzymał dotację celową w wys. 

170.000 zł. na wykonanie tego zadania. To zadanie wykonano poprzez firmę 

zewnętrzną. W listopadzie przed wyborami  Pani burmistrz podpisała wniosek -

umowę na dofinansowanie tej inwestycji w kwocie 850.000 zł. Gdybyśmy się 

wstrzymali  i poczekali na rozstrzygnięcie tego wniosku to zaoszczędzilibyśmy ok. 

100 tys. zł. bo do tej sumy 143 tys. zł za którą wykonaliśmy tą inwestycje - to się 

nazywa  I etap i dofinansowania już nie dostaniemy. 

Jest wiele innych spraw tak jak modernizacja świetlicy w Adamku , w ubiegłym 

roku była przeprowadzona modernizacja i w tym roku w budżecie zabezpieczamy 

w budżecie  środki w kwocie 90 tys. zł  na przebudowę świetlicy, to jest razem 

ponad 200 tys. zł., a  w Wielkiej Wsi i w Smarkowie budujemy nowe świetlice za 

200 tys. i 230 tys.zł. 

Uważa, że ktoś się pośpieszył przed wyborami i te inwestycje powinny być 

robione z przemyśleniem, tak ja to robią inne gminy np. Królewiec na świetlice i 

na remizę pozyskali  fundusze, są tabliczki, następna gmina Kozłów , są to małe 

gminy, budżet mają o połowę mniejszy od nas  i potrafią wykorzystać 

dofinansowanie. Gdyby było dofinansowanie do tych inwestycji nie miałbym nic 

przeciwko temu, a tak wydaliśmy dużo pieniędzy z własnych środków, a 

mogliśmy robić wolniej i więcej. Gdybyśmy pozyskali fundusze to moglibyśmy 

wyremontować domy mieszkalne w Hucisku i na Pl. Wolności w Stąporkowie, a 

których nie mamy.  

 

Radny Dąbrowski Sławomir – odniósł się do wypowiedzi radnego Mazura 

Edwarda – świetlica przy remizie OSP w Adamku jest remontowana zgodnie ze 

sztuką budowlaną, nic nie dewastujemy. W ubiegłym roku były przeznaczone 

pewne środki, w tym roku jest  kontynuacja dalszej modernizacji świetlicy. 

Zaprasza Pana Mazura żeby zobaczył, nie można mówić o czymś  jak się nie było 

i  czegoś nie widziało, nic się nie psuje. Nie ma co krytykować jak jej się nie 

widziało.  

Jest przecież inspektor nadzoru, który podpisał się pod wykonaniem. 

Świetlica w Wielkiej Wsi jest dużo mniejsza niż świetlica w Adamku, jest bodajże 

cztery razy większa niż w Wielkiej Wsi. Wybudowali ją poprzednicy i mieszkańcy 

ponadto powiedział, że jego obowiązkiem  jest zadbanie o wyremontowanie tej 

świetlicy  i stąd są takie środki znaczne na ten remont.  

 

Radny Chrzan Krzysztof – powiedział, że mamy teraz wniosek o udzielenie 

absolutorium Pani Burmistrz czy nie udzielenie. Dyskutujemy teraz  o budżecie a 

poniekąd  to my jako radni oceniamy stopień realizacji wykonania przez panią 
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Burmistrz i my jako radni odpowiadamy co jest w budżecie zapisane a Pani 

burmistrz przecież wszystkie zadania które jej powierzyliśmy przyjęła do 

realizacji i je wykonała. 

Powiedział, że po konsultacji z mieszkańcami ,jak również  jego prywatne zdanie 

jest, że udzielenie  absolutorium Pani Burmistrz  za wykonanie budżetu za 2014r. 

należy się jak najbardziej. 

 

Pani Burmistrz – jest to ocena wykonania budżetu za 2014r.,  i czy wszystko co 

było wpisane do budżetu zostało zrealizowane, nie jest to ocena czy się lubi 

Łukomską  czy nie, jest to ocena czy wpisane  zadania zostały zrealizowane. 

Jeżeli by radni zechcieli zostać po sesji , to chętnie bym z wami została i o tym 

porozmawiała i być może swoje stanowisko przedstawicie radnemu P.Mazurowi 

Edwardowi  i tym sposobem gdybym czekała na środki unijne  tak jak mówi radny  

to nie wyremontowałabym świetlicy w Adamku, w Komorowie nie byłoby altanki, 

w Gosaniu nie wyremontowalibyśmy  remizy OSP, nie wybudowalibyśmy 

oświetlenia i jest wiele innych przykładów, które wybudowaliśmy bez środków 

unijnych. 

Dzięki państwu, że doceniliście i  dobrze oceniliście mój sposób zarządzania, 

dzięki bardzo dobrej współpracy z większością radnych, którzy przychodzą, 

rozmawiają  i pytają , kompetentnym urzędnikom którzy pomagają a przede 

wszystkim  dobrego Skarbnika. 

A jeżeli któryś z sołtysów powie, że nie chce  robić w danym sołectwie bo czeka 

na środki unijne i godzi się, żeby w danym sołectwie nie robić, to dla dobra 

finansów nie będzie  pożyczała i nie będzie nic robiła i jeżeli  tak zechce 

większość mieszkańców to tak zrobimy. 

 

Pkt.7„f” 

podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Stąporków 

z tytułu wykonania budżetu  Gminy Stąporków za 2014r.  

 

W głosowaniu jawnym 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się”(przy 

stanie 14 radnych) została podjęta  Uchwała NR IX/49/2015 w powyższej 

sprawie. 

 

Przewodniczący RM złożył gratulacje Pani Burmistrz i życzył  dalszej owocnej 

pracy. Udzielenie absolutorium Pani Burmistrz, jest to ocena pracy zarówno Pani 

burmistrz jak i wszystkich pracowników i kierowników.  

 

Pkt 8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

 

W tym miejscu Przewodniczący RM Jacek Kołodziej poinformał, że od tego momentu 

uchwały będą podejmowane przy stanie 13 radnych ,gdyż z przyczyn osobistych  obrady 

sesji musiał opuścić radny Wiśniewski Zbigniew. 

 

Na wspólnym posiedzeniu Komisji  Rady zostały omówione   wszystkie projekty uchwał.  

Ponieważ radni mają je przed sobą Pan Przewodniczący ich nie  odczytywał. 
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Pkt 8 „a” 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2014r. Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Stąporkowie. 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Sławomir Dąbrowski  odczytał  protokół z 

kontroli Komisji Rewizyjnej   przeprowadzonej w MGOKiS w Stąporkowie. 

 

Do projektu uchwały radni nie wnosili żadnych uwag ani pytań.  

W głosowaniu jawnym 12 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” ( przy stanie 13 

radnych)została podjęta Uchwała Nr IX/50/2015 w powyższej sprawie. 

 

Pkt 8 „b”  

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2014r.Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Stąporkowie,   

 

Radny Mazur Edward –  zwrócił się z prośbą w imieniu mieszkańców Gminy 

Stąporków do Pana Dyrektora SP ZOZ o przywrócenie wcześniejsze otwieranie 

Przychodni w Stąporkowie chociaż od godz. 6.00, żeby ludzie starsi  nie stali 

przed Przychodnią aby mieli możliwość wejścia do środka. 

Pan Dyrektor Karpeta Jakub  - odpowiedział, że na chwilę obecną nie może 

obiecać, ponieważ jest  na etapie przygotowywania zmian organizacyjnych i 

wdrożenia nowego systemu rejestracyjnego,  m. innymi  problem otwarcia będzie 

rozwiązany, co w znacznym stopniu zapewne usprawni działalność Przychodni.  

 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” została podjęta 

 Uchwała Nr IX/51/2015 w powyższej sprawie. 

 

Pkt.8”c” 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Lutej stanowiącej 

własność Gminy Stąporków 

 

Radni nie wnosili żadnych uwag ani pytań do projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” została podjęta  

Uchwała Nr IX/52/2015 w powyższej sprawie. 

 

Pkt.8”d”  

Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy użyczenia nieruchomości  

zabudowanej stanowiącej własność Gminy Stąporków. 

 

Przewodniczący RM powiedział, że na wspólnym  posiedzeniu komisji rady 

omawiano projekt uchwały i ustalono na okres 5 lat przedłużenie umowy 

użyczenia nieruchomości zabudowanej położonej w Gosaniu. 

  

Do projektu uchwały  radni nie wnosili uwag ani pytań. 
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W głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” została podjęta  

Uchwała Nr IX/53/2015 w powyższej sprawie. 

 

Pkt.8”e”  

Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów na dzierżawę. 

 

Przewodniczący RM powiedział, że na wspólnym posiedzeniu komisji rady ustalono na 10 

lat okres dzierżawy. 

Do projektu uchwały  radni nie wnieśli uwag ani pytań. 

 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” została podjęta  

Uchwała Nr IX/54/2015 w powyższej sprawie. 

 

Pkt.8”f”  

Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnych miejsc lokalizacji nowych 

przystanków komunikacyjnych 
Do projektu uchwały  radni nie wnieśli uwag ani pytań. 

 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” została podjęta 

 Uchwała Nr IX/55/2015 w powyższej sprawie. 

 

Pkt.8”g”  

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Stąporków  ze Związku 

Międzygminnego p.n. Staropolski Związek Gmin i Miast, 
 

Zgodnie z ustaleniem na posiedzeniu wspólnych komisji Rady Miejskiej Pan 

Przewodniczący poprosił radną Danutę Jedynak, która jest członkiem 

Staropolskiego Związku Gmin i Miast o przedstawienie krótkiej informacji dot. 

zasad przynależności do Związku. 

Radna Danuta Jedynak -  poinformowała, że składka członkowska na 2015r. 

na działalność statutową związku wynosi 1,15 zł na 1 mieszkańca naszej gminy, 

co daje za 2014 rok kwotę  19 830,08 zł., natomiast na rok 2015 składka wynosi 

20 855,25 zł. Wszystkie wydatki związku przeznaczane są na coroczne  programy 

p.n. Ekolog, który realizowany jest przy udziale pracowników zatrudnionych w 

ramach różnych form organizowanych  przez Powiatowy Urząd Pracy. Ma on na 

celu poprawę stanu ochrony środowiska oraz zmniejszenie zanieczyszczenia 

środowiska naturalnego w gminach powiatu koneckiego. 

Na lata 2015-2018 wg. przyjętej prognozy finansowej wszystkie wydatki 

przeznaczane są na wykonanie robót publicznych p.n. Ekolog. 

W budżecie związku nie planowane są do realizacji wydatki majątkowe. 

Za 2014 r. zgodnie z zawartym Porozumieniem między Staropolskim Związkiem 

Gmin i Miast a Gminą Stąporków zatrudnienie o pracę na czas określony 

przyznano dwa stanowiska pracy bezrobotnych skierowanych przez Powiatowy 

Urząd Pracy w Końskich. 
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W okresie od 5 czerwca 2014r. do 11 września 2014r. z terenu naszej gminy 

zatrudnione były 4 osoby w ramach robót publicznych do prac związanych z 

porządkowaniem i utrzymaniem czystości na terenie naszej gminy. 

  

Radni w głosowaniu jawnym przy udziale 13 radnych przy ustawowym składzie rady 

wynoszących 15 radnych - 11 głosami ”za” i 2 głosami ”wstrzymującymi się” podjęli 

Uchwałę Nr IX/56/2015 w sprawie wystąpienia Gminy Stąporków ze Związku 

Międzygminnego p.n. Staropolski Związek Gmin i Miast. 

 

Pkt.8”h”  

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Koneckiemu na realizację zadania w zakresie transportu  zbiorowego i dróg 

publicznych. 

 

Radny Chrzan Krzysztof –powiedział że, z propozycji która wychodziła z gminy 

Stąporków  były 3 drogi o dł.950m natomiast Starostwo Powiatowe upierało się 

przy dwóch drogach o dł 400 m. Po długich dyskusjach zamieniono jedną drogę 

na drugą natomiast została jeszcze jedna droga o dł. 400 m. Pozostałe 3 drogi  są o 

dł.950 m. Stąd wynika prośba , która podnoszona była na wspólnym spotkaniu  

aby Pani Burmistrz dopilnowała, jeżeli po rozstrzygnięciu przetargu na wykonanie 

remontu wskazanych dróg zostaną pieniądze aby przeznaczyć je na wykonanie 

dłuższego odcinka drogi w Gustawowie, gdyż cały ten odcinek na dł.ok. 2 km. jest 

w bardzo złym stanie.  

 

W głosowaniu jawnym  jednogłośnie 13 głosami „za” została podjęta  

Uchwała Nr IX/57/2015 w powyższej sprawie. 

 

Pkt.8”i”  

Projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2015-2026 

 

Do projektu uchwały radni nie wnieśli żadnych uwag ani pytań . 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie  13 głosami „za” została  podjęta Uchwała 

Nr IX/58/2015 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2015-2026. 

 

Pkt 8 „j”  

Projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2015r. 

 

Do projektu uchwały  radni nie wnieśli żadnych uwag ani pytań. 

 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie 13 głosami „za” radni podjęli Uchwałę Nr 

IX/59/2015 w sprawie  zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2015r. 

    

Pkt.9  

Informacja na temat prac związanych z komunalizacją. 
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Przewodnicząca Komisji Inwentaryzacyjnej radna Jedynak Danuta odczytała 

informację na temat prac związanych z komunalizacją. 

Informacja stanowi załącznik do protokółu. 

 

Pkt 10. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

1. Radny Mazur Edward – prośba i ponaglenie o wycięcie drzew  przy ul.     

    Staszica,  które rosną  przy samym asfalcie, zgłaszał interpelacje w 2013r.    

    wycięte  zostały  3 drzewa suche reszta drzew  pozostała , z tego co się  

    dowiedział  jest to teren prywatny, ale na właściciela też można wpłynąć   

    żeby wyciąć ten  pas  aby było bezpiecznej, przydałby się tam też chodnik, 

 

- w ubiegłym roku przed wyborami Pani Burmistrz obiecała  wykonanie parkingu   

  przy cmentarzu w Stąporkowie , czy w tym roku można byłoby to zdanie  

  wciągnąć do budżetu ,  

 

- byliśmy ostatnio na Dniu Dziecka w przedszkolu publicznym stan łazienek jest    

  fatalny, popękane płytki w łazienkach, odeszły od posadzki jest to bardzo    

  niebezpieczne, rury żeliwne pozawijane taśmami bo przecieka woda. Pani   

  dyrektor przedszkola mówiła, że jak przyjdzie Sanepid to prawdopodobnie  może  

  zamknąć przedszkole. 

 

  Prosił, żeby na przyszłą sesję przygotować  środki w budżecie na   

  przeprowadzenie  remontu  łazienek w przedszkolu. 

 

-  jak również rodzice ze SP Nr 1 w Stąporkowie przypominają  o przygotowanie  

   projektu na budowę  sali  gimnastycznej, Komisja Spraw Społecznych 

   otrzymała w tej sprawie dokumenty na komisję. 

 

2. Radna Wojna Joanna- zapytała w sprawie dróg powiatowych ,z tego co jest 

zapisane wynika, że koszty które ponosi Gmina  ze  Starostwem po połowie to jest 

po 560 tys. zł za 5 km dróg, co daje łącznie 1.120,00 tys. zł. bo nie bardzo rozumie 

jak to jest liczone finansowo i procentowo, bo jeżeli  ul. Fabryczna  niecały km 

kosztuje 1.400,00 tys. zł. to co tam będzie robione . 

 

Przewodniczący RM udzielił   wyjaśnień ponieważ w sprawie dróg uczestniczył 

w rozmowach ze Starostwem Powiatowym, będą to tylko i wyłącznie remonty bez 

chodników, będzie układana nowa nawierzchnia asfaltowa,  a w przypadku ul. 

Fabrycznej z tego jaką ma informację będzie to cała przebudowa drogi włącznie z 

chodnikami.  

Wycenę prac robi dział  inwestycji w Starostwie, my jako Gmina  dostajemy tylko 

informację. 

 

Radna Wojna Joanna – wszyscy znają Gustawów i wiemy jaka jest droga,  

uważa, że tam  wymagana jest cała przebudowa tej drogi a ułożenie samej 

nawierzchni jest nie wystarczające. 
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Przewodniczący RM – jego zdaniem   droga Odrowąż a granice powiatu jest w 

dużo gorszym stanie ,ale o tych wszystkich inwestycjach decyduje Starostwo. 

Uważa, że chciałby aby na  drogi w przebudowie pomogło Starostwo i pozyskiwać  

pieniądze ze środków unijnych. 

Jak do tej pory Starostwo przyjęło taktykę, że wykonują remonty a nie 

przebudowy. 

 

Radna Wojna Joanna –  na stronie urzędu było  ogłoszenie o  konkursie na 

stanowisko Kierownika Referatu pozyskiwania środków zewnętrznych i rozwoju 

gminy czy jest już ktoś zatrudniony. 

 

 

Pkt 11. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

 

Pracownik  urzędu Nowak Elżbieta udzieliła odp. radnemu Mazurowi Edwardowi- 

droga przy ul. Staszica po prawej stronie jak się jedzie od Stąporkowa są to grunty 

leśne prywatne , to nie jest pas drogowy, pas drogowy kończy się tuż za jezdnią. 

W przypadku zagrożenia bezpieczeństwa wysyłane są pisma wzywające 

właścicieli gruntów o dokonanie wycinki drzew. 

 

Pani Burmistrz  odp. radnemu  Mazurowi E – powiedziała, że  remont  łazienek w 

przedszkolu, parking  przy cmentarzu i projekt na budowę sali gimnastycznej jeśli 

mówiła to nie określała terminu kiedy będzie robione , na co zobowiązała się ma  

4 lata . Czasem okaże się, że to co zaplanowaliśmy nie zrobimy a zrobimy coś 

innego bo się okaże ważniejsze i zapewne ilu sołtysów jest na sali przyzna racje, 

że jeżeli chodzi o Stąporków i o to co  Pan  powiedział poczekamy też na środki 

unijne.  

 

Odnośnie dróg powiatowych o które radna Wojna Joanna pytała, dlaczego droga 

na ul. Fabrycznej jest dużo droższa od tych które robi Powiat to Pan 

Przewodniczący już po części odpowiedział i niejednokrotnie było mówione ,że 

przebudowa na ul. Fabrycznej jest tak samo skomplikowana jak przebudowa na ul. 

Kieleckiej w Odrowążu. 

 

Pani Burmistrz  odp. radnej  Wojnie J  – konkurs został rozstrzygnięty i  wybrano  

Panią Małgorzatę Smurzyńską Erlich z Kielc,  która  spełniała wszystkie wymogi 

formalne , ale w dniu dzisiejszym złożyła rezygnację. 

 

Pkt 12. Sprawy różne 

 

 Do wiadomości radnych Wiceprzewodniczący Rady odczytał dwa pisma , które   

 wpłynęły do Rady Miejskiej: 

1. Pismo, które wpłynęło za pośrednictwem Świętokrzyskiego Urzędu  

Wojewódzkiego w Kielcach od Przewodniczącego Zarządu Głównego   Krajowej 
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Rady Sędziów Społecznych dot. naboru kandydatów na ławników  sądowych w 

kadencji 2016 -2019 z prośbą o przekazanie wystąpienia radnym. 

 

2. Pismo z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach Zawiadomienie o    

rozprawie stawiennictwo nieobowiązkowe  dot. skargi Prokuratora Rejonowego w 

Końskich na uchwałę Nr XXXII/268/2012 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 21 

grudnia 2012r.w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Stąporków. 

    

Ponadto w sprawach różnych głos zabierali: 

 

 - Dyrektor MGOKiS Pani Sorn Katarzyna – w imieniu własnym i pracowników 

podziękowała za zatwierdzenie sprawozdania jak również podziękowała za 

zrozumienie Pani Burmistrz i Pani Skarbnik. Jednocześnie zaprosiła na imprezy 

organizowane w okresie letnim m. innymi na młodzieżową z muzyką Hip-Hopową w 

dniu.25.07.br. i na Festyn z okazji Dni Miasta, który odbędzie się tak jak w latach 

poprzednich 15 sierpnia. W tym roku w obchody chce się włączyć Nadleśnictwo 

Stąporków w związku z przypadającą w tym roku 135 rocznicą powstania  Dyrekcji  

Radomskich Lasów Państwowych. Będzie wiele atrakcji. Szczegóły będą na 

plakatach. Zaprasza  również na wiele innych ciekawych atrakcji organizowanych 

przez MGOKiS  dla dzieci, młodzieży i osób starszych. 

 

- sołtys z Gosania Jóźwik Maria – wykoszenie poboczy przy drodze powiatowej,  

trawa jest bardzo wysoka, którą trzeba kosić co najmniej 2 razy w roku, 

  

- sołtys z Piasku  Czmoch Danuta – wykoszenie trawy i oczyszczenie rowów przy 

drodze powiatowej, wysoka trawa powoduje niewidoczność co zagraża 

bezpieczeństwu. W tym roku jeszcze nie było jeszcze koszenia.  

Pan Przewodniczący  prosił, aby w przypadku tych wniosków sołtysów wystąpić  z 

pismem do Zarządu. 

 

- sołtys z Czarnieckiej Góry  Połeć Danuta – w sprawie byłego baru Jagódka prosi o 

interwencję. Bar ten został zakupiony przez Pana Kozioła Jerzego, budynek jak 

również i teren wokół to jest jedno wielkie gruzowisko, wszystko jest zakrzaczone, 

masa napisów, na terenie skupiają się ludzie z marginesu wygląda to bardzo brzydko.  

Mieszkańcy Czarnieckiej Góry wstydzą się takim widokiem, a przecież Czarniecka 

Góra jest miejscowością letniskową, gdzie przebywa szczególnie w okresie letnim 

dużo osób przyjezdnych – wczasowiczów  i w takiej sytuacji zmuszeni są sprawę 

nagłośnić w mediach.  

 

- radna Wojna Joanna – powiedziała, że Ośrodek Zdrowia jest instytucją świadczącą 

usługi i nie tylko leczy ale musi też pomagać, powinien wychodzić naprzeciw 

pacjentom, nie może tak być ,że ludzi starsi chorzy stoją przed bramą ośrodka w 

różnych warunkach atmosferycznych już od wczesnych godzin rannych. 
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Do czasu wdrożenia nowego systemu do rejestracji należy uruchomić otwieranie 

wcześniejsze tak aby w godziwych warunkach ludzie mogli czekać na lekarzy. 

Bo nie można mówić, że się zastanowię , że wdrażam nowy system tylko należy 

podjąć decyzję i  do tego czasu otwierać  drzwi o godz. 6.00.  

 

Ponadto radna zaprosiła na festyn w Hucisku w najbliższą sobotę tj. 4 lipca o godz. 

16.00. 

 

- radny Mazur Edward w imieniu organizatorów zaprosił na 5 piknik charytatywny, 

„Rodzina Rodzinie” który odbędzie się przy kościele w Stąporkowie w dniu 5 lipca 

br.o godz.15.00. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kołodziej Jacek upoważnił na czas swojej 

nieobecności Wiceprzewodniczącego Chrzana Krzysztofa do wykonywania swoich 

zadań wynikających ze Statutu Gminy Stąporków.. 

 

Pkt 13. Zamknięcie obrad sesji 
 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan przewodniczący ogłosił zamknięcie obrad 

sesji dziękując  wszystkim za udział. 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła:                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 

     Anna Zielińska                                                                      Jacek Kołodziej 


